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Szanowny Pan Krzysztof Matyjaszczyk  

Prezydent Miasta Częstochowy 

za pośrednictwem  

Szanownego Pana Zbigniewa Niesmacznego 

Przewodniczącego Rady Miasta Częstochowy 

 
 
 

INTERPELACJA 

w sprawie zabezpieczenia wyjazdu bramowego 

 

W imieniu mieszkańców ulicy Kopernika 35/37 zwracamy się z prośbą o montaż słupków, tak 

aby kierujący nie zastawiali wyjazdu bramowego. Kierujący niejednokrotnie pozostawiają w tym 

miejscu swoje pojazdy zastawiając wyjazd bramowy, interweniujące służby policji (odholowujące stąd 

nieprawidłowo zaparowane pojazdy) również się o to zwróciły. 

Montaż słupków pozwoli uniknąć, także kierującym (sugerują się oni niewielkimi rozmiarami 

wjazdu i po prostu go ignorują) kłopotliwych sytuacji w postaci odholowania pojazdów 

Rozwiązanie to pozwoli również na to, aby mieszkańcy nie tracili czasu w oczekiwaniu na 

udrożnienie przejazdu 
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